
                  Referat for Årsmøde den 28 januar 2025. 

                                   Fremmødte 14 lejer 

1. Valg af dirigent: Valgt blev Jørgen S. Pedersen. 

 

2. Bestyrelsens beretning fra sidste afdelingsmøde, som er uddelt til lejerne i 725-0 blev 

fremlagt af Jørgen S. Pedersen, der var ingen kommentar til beretningen. 

 

3. Fremlæggelse af regnskab og godkendelse af afdelingens driftsbudget for det komne 

år fremlagt af Michael fra Lejerbo Holstebro. Driftsbudget blev godkendt. 

 

4. Behandling af eventuelt indkomne forslag: Ingen 

 

5. Valg til afdelingsbestyrelse: på valg er: Jørgen S. Pedersen(modtog ikke genvalg) 

Da formanden Jørgen S. Pedersen ikke modtog genvalg, så går næstformanden 

Henrik Larsson ind som formand til det førstkommende bestyrelsesmøde, det er så 

der man konstituere bestyrelsen. 

 

      6.  Valg til afdelingsbestyrelse: på valg er: Lars Lykke Sørensen (modtog genvalg) 

Nyvalgt til afdelingsbestyrelse: valgt blev Bent Petersen Thrigesvej 19. 2.1. 

 

       7.  Valg af suppleanter: valgt blev Anton Tvermose. 

 

                8. Valg af repræsentantskabsmedlemmer: Tina B. Henriksen og Anna Lise Jørgensen  

  

        9.  Eventuelt: Der blev spurgt til om de små træer ude foran blokken kunne blive klippet            

                    Varmemester Lars Bo kunne berette at han har haft møde med Svend Erik Blåberg  

             fra Driftafdeling i Herning kommune, at vi ikke selv må klippe i træerne.  

              Der blev klaget over at der kom kold luft ind ved udluftnings ventilerne, det må   

             Bestyrelsen arbejde videre med. 

Varmemesteren Lars Bo takkede Jørgen for godt samarbejde, han sagde at han har 

været promotor for mange projekter til fordel for afd. 725-0. Jørgen takkede 

bestyrelsen - Varmemesteren og viceværterne for godt samarbejde, syntes at det har 

været spændende at være med, men syntes at tiden er til at andre kan komme til.  

  

Referent: Bente Pedersen. 


